
Luxe 6 jours Le Caire, Alexandrie et Louxor

Prix à partir de : $0

6 jours / 5 nuits
Le Caire, Alexandrie et Louxor
Égypte
Tous les jours

                                                                Visite fascinant au Caire, Alexandrie et Louxor

Profitez d'un voyage fascinant au Caire, à Louxor et à Alexandrie dans le cadre de notre Tours de Pâques en
Egypte depuis les États-Unis, conçu pour vous immerger dans le meilleur de l'Égypte. Cet itinéraire de cinq
jours méticuleusement planifié associe la grandeur d'un hébergement et de services cinq étoiles à l'attrait de
sites historiques, pour une expérience inoubliable. Votre aventure avec Cairo Top Tours commence au Caire,
où vous serez émerveillé par les grandes pyramides de Gizeh et le mystérieux Sphinx. Explorez la ville
vibrante, imprégnez-vous de ses attractions captivantes et de sa riche histoire.

Continuez vers Alexandrie, où vous explorerez les joyaux culturels et historiques de la ville, notamment la
Bibliotheca Alexandrina et la citadelle de Qaitbey. Terminez votre voyage à Louxor, et préparez-vous à être
émerveillé par la légendaire Vallée des Rois. Découvrez le temple de Karnak, un vaste complexe dédié à la
triade thébaine d'Amon, Mout et Khonsou. Vous découvrirez de nombreux temples charmants de Louxor et
d'Assouan.

Vue d'ensemble
Inclusion

Services d'accueil par les représentants de Cairo Top Tours pour tous nos voyages en Égypte à l'aéroport du
Caire
Un guide professionnel parlant français
Le transport au Caire et à Louxor est inclus.
L'hébergement à Louxor pour une nuit sur la base d'une chambre et d'un petit déjeuner.
Hébergement au Fairmont Nile City, au Caire, pour 3 nuits avec petit déjeuner quotidien
Billets de vols intérieurs du Caire à Louxor et de Louxor au Caire
Les droits d'entrée dans les musées et sites historiques mentionnés dans l'itinéraire.
Véhicules privés climatisés pour le transfert depuis et vers les aéroports, les hôtels et pendant les visites.
Toutes les visites du Caire et des sites historiques de Gizeh sont des visites privées.
Bouteille d'eau minérale quotidienne pendant vos visites en Égypte.
Excursions shopping au Caire et à Louxor (sur demande).
Les taxes et les frais de service sont inclus pendant les excursions d'une journée en Égypte.

Exclusion

Le billet d'avion international.
Les pourboires ne sont pas inclus.
Boissons pendant les repas
Le visa d'entrée en Égypte n'est pas inclus.
Visites et excursions facultatives.

Itinéraire

https://www.cairotoptours.com/fr/Forfaits-voyage-en-Egypte/Tours-de-Paques-en-Egypte
https://www.cairotoptours.com/fr/Forfaits-voyage-en-Egypte/Tours-de-Paques-en-Egypte


Day 1: Arrival in Cairo

Arrive in Cairo International Airport and be greeted by our representative who will assist you with airport
formalities. Transfer to your luxurious hotel and unwind after your journey.

Enjoy a leisurely evening in Cairo, sampling exquisite Egyptian cuisine or exploring the vibrant city streets.

Day 2: Giza Pyramids, Sphinx, & the Egyptian Museum

Explore the iconic Giza Pyramids, including the Great Pyramid of Khufu, the Pyramid of Khafre, and the
Pyramid of Menkaure. Marvel at the enigmatic Sphinx, an ancient symbol of strength and wisdom. 

Delve into Egypt's captivating history at the Egyptian Museum, home to a vast collection of artifacts,
including the treasures of Tutankhamun.

Meals: Breakfast and Lunch

Day 3: Alexandria Excursion

Have your breakfast. Then, We will take you on a travel to the enchanting city of Alexandria, known for its
rich history and stunning Mediterranean coastline. 

Visit the iconic Bibliotheca Alexandrina, a modern library that pays homage to the ancient Library of
Alexandria.  Explore the Catacombs of Kom El Shoqafa, a fascinating underground necropolis dating back to
the Roman period.

Day 4: Luxor & Karnak Temple

Fly to Luxor, often referred to as the world's greatest open-air museum. Upon arrival at the Luxor airport, our
tour guide will take you to the Valley of the Kings, considered to be the royal cemetery of the Theban kings
and rulers of ancient Egypt.

Next, you will visit the Temple of Queen Hatshepsut in Deir El Bahari. This beautiful temple is carved
entirely into the mountain, making it one of the most impressive examples of ancient Egyptian architecture.
You will then visit the Colossi of Memnon, which was owned by King Amenhotep III. These three sites will
make for a truly memorable visit.

After lunch, you'll visit the East Bank tour of Luxor, home to the magnificent Karnak Temple Complex. This
magnificent site is considered to be the biggest construction project in the world. Finally, you'll visit the
Temple of Luxor, built by one of the great kings of the 12th dynasty and completed by the famous king
Ramses II.

https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Cairo-Travel-Guide/Cairo-International-Airport
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Cairo-Travel-Guide/Giza-Necropolis
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Cairo-Travel-Guide/The-Great-Sphinx
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Cairo-Travel-Guide/egyptian-museum-cairo
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Alexandria-Attractions/Bibliotheca-of-Alexandria
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Alexandria-Attractions/The-Catacombs-Kom-El-Shoukafa
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Luxor-Attractions---Things-to-do-in-Luxor/Luxor-International-Airport
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Luxor-Attractions---Things-to-do-in-Luxor/Dier-ElBahari-Cache
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Luxor-Attractions---Things-to-do-in-Luxor/Colossi-of-Memnon
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Luxor-Attractions---Things-to-do-in-Luxor/Karnak-Temple
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Luxor-Attractions---Things-to-do-in-Luxor/Luxor-temple


Day 5: Free day in Cairo

You can visit the Khan El Khalili Bazaar, one of the oldest and most famous markets in the Middle East,
known for its vibrant souks and traditional handicrafts. 

Or, Explore the historic Islamic Cairo district, home to numerous mosques, madrasas, and monuments dating
back to the Islamic era.

Day 6: Departure

Breakfast at the hotel. Transfer to Cairo International Airport for your departure flight.

https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Cairo-Travel-Guide/Khan-El-Khalili-Bazaar
https://www.cairotoptours.com/Egypt-Travel-Guide/Cairo-Travel-Guide/Islamic-Cairo

